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Hvorfor er det interessant? 

Med et stadigt større fokus på at indtænke biodiversitet i anlægs- og byggeprojekter er udbuddet af ”lete 
løsninger” også s�gende. Men kan vi virkelig bygge os ud af biodiversitetskrisen ved hjælp en af færdige 
frøblanding og indkøbte insekthoteller?  

Hvad er det nye? 

Markedet for bi-venlige frøblandinger, insekthoteller, skovrejsninger, anlæggelse af kvashegn og andre �ltag, 
der lover fremme af biodiversitet, er stadigt s�gende. Men hvad virker, og hvad virker ikke?  

Oplægsholderen har i en årrække arbejdet med at udvikle biodiversitetsstrategier i store projekter og har 
bogstavelig talt ha� fingrene i jorden fra starten.  

Hvad kan du lære af indlægget? 

Indlægget giver en bred introduk�on �l et par af de hyppigste misforståelser i biodiversitetsfremmende 
�ltag. Du får også et par �ps �l, hvordan man prioriterer de mest effek�ve �ltag i sine projekter.  

Indlægget vil præsentere eksempler på, hvad der virker, hvad der ikke virker, og komme ind på hvorfor.  

Hvad med bæredyg�gheden? 

Anlægsbranchen bruger sammen med byggebranchen en masse ressourcer på at arbejde med biodiversitet. 
Nu er �den kommet �l at sikre, at ressourcerne også bruges rig�gt. Selv små �ltag som at bevare gamle 
træer eller lade urterne indvandre naturligt kan have stor effekt, hvis det er muligt i det konkrete projekt.  

 

 


